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Årsmøte 
Vårt digitale årsmøte med svarfrist 12. mai er gjennomført. Alle skal ha mottatt 
protokoll på e-post eller i deres postkasse. Årsmøtet 2021 er dermed formelt 
godkjent, og styret har fått ny sammensetning.  
 
Vi takker Rune Haaverstad og Dagfinn Engebretsen for en veldig bra utført jobb som 
styreleder og vararepresentant. Det nye styret takker for tilliten og ønsker et godt 
samarbeid med alle sameiere. Det nye styret består av: 
 

Styreleder Geir Håvi geir@opphei.no 90877094 
Nestleder Erik Løhre Grimsmo erik.l.grimsmo@gmail.com 97953409 
Styremedlem Annelise Kokkin annelisekokkin63@gmail.com 93441758 
Styremedlem John-Erik Nilsen johneriknilsen43@gmail.com 90859758 
Varamedlem Erland Skipsfjord e.skipsfjord@gmail.com 99343695 
Varamedlem Torill Marnburg Vik torillvik@hotmail.com 99598930 

 
Styret ønsker alle saker skriftlig, slik at vi kan behandle de på neste styremøte. Hvis 
noe er akutt, må dere ta kontakt på telefon. Vi kommer tilbake med ny e-postadresse, 
men bruk den gamle foreløpig: styret@godthaabhaven.no eller dere kan bruke 
styrepostkassen som finnes i garasjen. 
 
 
Dugnaden 
Takk for alle bidrag med dugnaden. Flott innsats i år igjen og det ble finere for oss 
alle, selv om været ikke var det beste.  Noe arbeid gjenstår til høstens dugnad – og 
kaffe og bakst smakte også godt. 
 
Vi har en del arbeid som må gjøres og vi ønsker hjelp til diverse arbeid mellom 
dugnaden på våren og høsten. Hvis noen ønsker å bidra kan dere kontakte Annelise 
Kokkin. Det vi ønsker hjelp til er: 
 
Malearbeid er påbegynt med uteboden, men mangler noe veggmaling. 
Noen av søpleskurene begynner å bli tørre. Spesielt utenfor Tun C. 

 
 
Sommerfest  
Vi ønsker å gjenta suksessen fra to år tilbake med en sommerfest. Sett av fredag 27. 
august. Det blir satt opp telt og griller blir varmet opp. Vi følger situasjonen og 
anbefalingene fra landets myndigheter. Vi håper denne festen kan gjennomføres og 
at smittesituasjonen ikke blomstrer opp. Håper mange vil være med! 
 
 
 
 
         Mer info på baksiden 
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Hva jobber styret med nå av prosjekter: 
1. Elbilading:  

Styret har skrevet kontrakt med Bluetech. Søknad om igangsetting er sendt til 
strømleverandøren Elvia. Når denne søknaden er i orden, kommer det et 
infoskriv om bestilling av Ladeboks. Sannsynlig oppstart i høst. 
  

2. Bærum elektriske: 
Demontering og montering av LED belysning i 3 garasjer i sameiet. Dette 
inkluderer de tilhørende private boder. 
Bærum elektriske ønsker å finne et område for å "mellomlagre" ny armatur i 
garasjene. Har noen en plass i garasjen som kan brukes til dette? 
Fortrinnsvis en plass i alle tun. Ring Geir 908 77 094. 
 
De private bodene må låses opp når arbeidet er planlagt, slik at elektriker 
kommer til lyspunktene. Hvis dere er bortreist over lang tid, kan dere gi 
nøkkel til en nabo eller noen i styret. 
Vi kommer tilbake med mere info om oppstart. 
 

3. Heis: 
Det er tegnet ny vedlikeholdsavtale med Lianheis. Det er også laget en avtale 
med Nokas om alarmen på heisene. Alarm avtalen er uavhengig av service 
leverandør. Reparasjon på heisene må bestilles av noen i styret.  
 
NB: Dette gjelder alle bestillinger av tjenester. 
 

4.  Bærum Elektriske: elanlegg inne i leilighetene. Dette arbeidet kan bli avsluttet 
i år, avhengig av Coronasituasjonen. 
 

 I tillegg jobbes det med blikk på noen terrasser, vanntilførsel til hekk og bil, 
vindskier på utebod, forslag til nye løsninger når sandkassene utenfor tun B 
og C bli fjernet, grusing av områder langs veien, tette hull i asfalt, eventuell 
nettside og epost, holde oversikt og oppfølging av alle leverandører av 
tjenester til sameiet. Samt saker som blir meldt inn til styret. 
 

 
 


